

其他學習經歷 Other Learning Experiences

其他學習經歷的有關資料，須由學校確認。其他學習經歷可透過由學校舉辦或學校與校外機構合辦的學習活動獲得，包括在上課時間表以內及/或以外的學習時間進行的有關學習經歷。除核心及選修科目外，在高中學習階段的其他學習經歷，尚包括德育及公民教育、藝術發展、體育發展、社會服務及與工作有關的經驗。
 Information about Other Learning Experiences must be validated by the school. Other Learning Experiences can be achieved through programmes organised by the school or co-organised by the school with outside organisations. They may include learning experiences implemented during time-tabled and/or non-time-tabled learning time. Apart from core and elective subjects, Other Learning Experiences that the student participates in during his/her senior secondary education include Moral and Civic Education, Aesthetic Development, Physical Development, Community Service and Career-related Experiences.

活動項目(及簡介) Programmes (with description)	學年 School Year	參與角色 Role of Participation	合辦機構(如有) Partner Organisations (if any)	其他學習經歷的 主要範疇 Major Components of Other Learning Experiences	獎項/證書/成就(如有) Awards / Certifications / Achievements (if any)
<p>共同策劃社會服務 Community Service Together</p> <p>在教師和社福機構專家的指導下，學生組成小組去策劃社會服務。組織工作包括計劃、與社福機構聯絡及評估服務。這項活動的目的是為提升學生承擔重要責任的能力及學習的素質(例如解決問題的能力、創意和責任感)。</p> <p>Students organise their own Community Service in small groups, under supervision of teachers and experts from community agencies. Tasks include planning, liaising with community agencies as well as evaluating their service. The programme is designed to empower students with key responsibilities and enhance their quality of learning (e.g. problem solving, creativity and responsibility).</p>	2009-2010	組長 Group leader	<p>香港青年協會 The Hong Kong Federation of Youth Groups</p> <p>香港小童群益會 The Boys' and Girls' Clubs Association of Hong Kong</p>	<p>社會服務 Community Service</p> <p>德育及公民教育 Moral and Civic Education</p> <p>與工作有關的經驗 Career-related Experiences</p>	<p>出席證書 Certificate of Participation</p> <p>學習紀錄 Learning Log</p> <p>http://hk.blog.yahoo.com/learning_log</p>
<p>企業計劃 Company Programme</p> <p>透過企業計劃，在義務商管顧問的指導下，學生成立一「小型」公司，售賣股票、生產及推廣貨品，及在最後階段把公司清盤。活動的目的是營造學習氣氛，讓學生與同儕及教師分享學習成果。</p> <p>This is an enterprise programme requiring students to establish a "mini" company under the guidance of volunteer business advisors. Students are responsible for selling stock, producing and marketing real products, as well as liquidating the company at the last phase. It is intended to build among students a learning climate in which students share their learning with peers and teachers.</p>	2009-2010	會員 Member	國際成就計劃香港部 Junior Achievement Hong Kong	與工作有關的經驗 Career-related Experiences	成就證書 Certificate of Achievement
<p>健康生活日 A Day for Healthy Living</p> <p>在特定的上課日舉行各種的球類運動及與健康生活相關的活動，以提升學生對健康的關注和對健康、體育運動和生活方式的關係的了解。</p> <p>A variety of ballgames, programmes on healthy living and related activities are held on a special school day to increase students' concern and understanding about the relations among health, physical exercise and lifestyle.</p>	2009-2012	出席學生 Student participant	-	<p>體育發展 Physical Development</p> <p>德育及公民教育 Moral and Civic Education</p>	-